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Z A P I S N I K 
SA 12. SJEDNICE VMO  

12. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 10.12.2011. (subota) s početkom u 14.00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Opravdano odsutni: 
- Mile Biondić, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
-    Ante Peran, član VMO 
-    Željko Rušec, član VMO 
 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 

 
D N E V N I  R E D 

 

 
1. Zahtjevi za odreñivanje kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskih objekata 
2. Plan lokacija oglasnih površina - dopuna   
3. Prijedlog za utrošak preostalih sredstava komunalnih prioriteta iz djelokruga rada 

Odjela za komunalni sustav /cca 6.000,00 s PDV-om/ 
4. Prijedlog preregulacije prometa dijela Crnčićeve ulice –očitovanje Rijeka prometa 
5. HEP- informacija o predstojećim radovima 
6. Razno         

 
 
 

Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
 
Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
 AD 1 
 

Vijećnici su donijeli jednoglasno odluku da se za ugostiteljske objekte koji traže produženje radnog 
vremena za blagdane daje isto mišljenje kao i prethodne godine, jer se ni uvjeti u kojima rade 
pojedini lokali nisu promijenili. Ovakva odluka se donosi i iz razloga da se ne mora sazivati 
sjednica Vijeća za samo jedan predmet, odnosno davanje mišljenja o duljem radu ugostiteljskih 
objekata. 
 
 
 



  2

AD 2 

 
Na zahtjev Odjela za komunalnu djelatnost da se predlože nove lokacije za postavljanje oglasnih 
panoa, kao dopuna i proširenje postojećih, Vijeće donosi odluku da se dodatni panoi postave na 
slijedećim lokacijama: 

1. kod TC Kaufland 
2. u Zametskoj ulici kod kućnog broja 14 /autobusna stanica linije 2/ 
3. u Ulici M: Barača kod okretišta autobusa linije 8/ 

 
AD 3 

 

Odjel za komunalni sustav, Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti zatražila je mišljenje i 
suglasnost za dodatne radove u visini  cca 6.000,00 kn s PDV-om neutrošenih u 2011. godini. 
Ujedno, Odjel predlaže da se ta sredstva utroše na ureñenje stabala, živica i drugog zelenila kod 
raskrižja Zvonimirove, Liburnijske i Zametske ulice. Ovu sugestiju je Vijeće prihvatilo jednoglasno.  
 
AD 4 

 

Rijeka promet se očitovao o zahtjevu grañana za preregulaciju prometa u Crnčićevoj ulici. 
Predlažu obrnuti smjer prometa od onoga koga traže grañani, te sugeriraju još jedan dogovor s 
grañanima. Obvezu izlaska na teren i razgovor s grañanima preuzeo je Marin Barać, pa će 
naknadno izvijestiti Vijeće o učinjenom. 
 
AD 5 
 

Vijeće je primilo na znanje obavijest HEP-a o predstojećim radovima na ukopavanju novih 
električnih kablova i priključenja na trafostanice na našem području. Radovi će potrajati do konca 
veljače iduće godine. 
 
 
 
  
Sjednica je završila u 15.00 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 

 


